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Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Pružine, 

ktoré sa konalo dňa 9. júna 2023 
 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 
 
Program: tvorí prílohu zápisnice 

  

 
K bodu 1/  
 
      Zasadnutie   obecného   zastupiteľstva   otvoril a viedol p. Michal Ušiak, starosta obce. 
Na začiatku rokovania privítal poslancov obecného zastupiteľstva aj  prítomných občanov.  
Prítomní boli všetci poslanci, obecné zastupiteľstvo  bolo uznášaniaschopné. 
 
 
K bodu 2/   
 
Starosta  dal hlasovať o návrhu programu zasadnutia tak ako bol zverejnený. 
 
Hlasovanie:  Za: 9  poslancov                                      proti: 0                 zdržal sa: 0 
 
        Starosta predložil návrh na zloženie návrhovej komisie a overovateľov zápisnice.  
  
Do  návrhovej  komisie odporučil: predseda - Ing. Jaroslav Beňadik,  
 
                                                      členovia: p. Anton Gabriš a p. Dušan Jance. 
    
 O tomto návrhu dal starosta hlasovať: 
   
 Hlasovanie: za: 9 poslancov                                  proti: 0                zdržal sa: 0  
 
 Za overovateľov zápisnice navrhol: p. Františka Gálika  a p  Pavla Priedhorského   
   
 Aj o tomto návrhu dal starosta hlasovať: 
 
 Za predložený návrh hlasovalo: 9 poslancov          proti: 0             zdržal sa: 0. 
 
 
K bodu 3/ 
 
Po schválení programu zasadnutia vykonal starosta kontrolu plnenia uznesení z  
minulého zasadnutia: 
 

-   presun žiakov na obedy zo ZŠ do ŠJ pri MŠ v Pružine – výpomoc aktivačných 
pracovníkov sa nerealizovalo – ZŠ nemala o výpomoc záujem 

-   MUDr. Durandziová  bola upozornená na dodržiavanie ordinačných hodín 
v ambulancii v Pružine 

-   na zdravotnom stredisku bol vymenený filter na prívode vody, zároveň bol 
urobený rozbor vody – voda je nezávadná, starosta predložil poslancom list 
o výsledku rozboru  z Považskej  vodárenskej  spoločnosti a.s. Pov. Bystrica.    

-   zmena grafikónu autobusových  spojov – starosta  informoval v bode rôzne 
-   návrh rozpočtu na zriadenie výdajne stravy v ZŠ Štefana Závodníka v Pružine bol 

poslancom zaslaný elektronicky 



2 

 

-    pozberaný komunálny odpad z lokality za rodinným domom sup. číslo 447 bol 
odvezený. 

 
             Poslanci plnenie úloh z minulého OZ vzali na vedomie. 
            

K bodu 4/ 
 

 
Starosta obce v tomto bode oboznámil poslancov so záverečným účtom obce za rok 
2022. Tento materiál bol zverejnený na internetovej stránke obce aj na úradnej tabuli  
a poslancom bol zaslaný vopred. Súčasťou záverečného účtu je aj hodnotiaca správa 
k programovému rozpočtu k 31.12.2022. 
 
Starosta  oboznámil poslancov aj so stanoviskom hlavnej kontrolórky obce Ing. 
Kušnierovej k záverečnému účtu obce Pružina za rok 2022. Stanovisko hlavnej 
kontrolórky bolo poslancom doručené vopred.  
 
Hlavná kontrolórka odporúča prijať záverečný účet s výrokom - bez výhrad.  
 

     Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu: 
      
     PharmDr. Mária Toporová sa informovala na výšku prebytku hospodárenia, 
     Ing. Belavá doplnila, že prebytok hospodárenia za rok 2022 bol 82.287,84 € a o jeho  
     použití rozhoduje obecné zastupiteľstvo. 
 
     Starosta navrhol previesť celý prebytok do rezervného fondu a o tomto návrhu dal   
     hlasovať. 
 
     Hlasovanie: Za: 9 poslancov                                   proti: 0                           zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 5/ 

 

 
Starosta informoval poslancov o pripravovaných projektoch, na podanie ktorých je 
potrebné vypracovanie projektovej dokumentácie : 

          
1)  Prístavba MŠ v Pružine -  rozpočet na vypracovanie projektovej dokumenácie je   
                                               vo výške 13.130,- € 
 
2)  Výstavba Domu sociálnej starostlivosti v Pružine   s kapacitou 30 osôb, žiadosť   
      bola podaná v oktobri 2022 cez MPSV a R a projekt by bol realizovaný z Plánu   
      obnovy. Cena projektovej dokumentácie je vo výške: 79.800,- €. 

       
Starosta otvoril diskusiu: 
 
-  p. Špániková sa spýtala starostu, koľko detí nebolo prijatých do MŠ, starosta uviedol, že   
   zatiaľ nemá presné údaje, nakoľko riaditeľka v súčasnosti zasiela rodičom rozhodnutia   
   a až potom bude doručený na OU  presný zoznam. 
-  p. Jance – uviedol, že nadstavba materskej školy nad školskou jedálnou je správne   
   rozhodnutie, lebo strecha je v   havarijnom stave, musela by sa rekonštruovať. 
-  p. Hija sa spýtal, že ak by sa realizovala prístavba a nebola by otvorená výzva a táto by    
   bola vyhlásená neskôr, či by bolo možné spätne  požiadať o preplatenie nákladov –  
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   podľa starostu by  bolo  možné požiadať o preplatenie nákladov. 
    
   Starosta uviedol, že ak by v budúcnosti nebola naplnená kapacita v MŠ, mohlo by byť   
   v týchto priestoroch otvorené napr. materské centrum. 
 
  Starosta dal hlasovať o vypracovaní projektových dokumentácií, s tým, že navrhol aby    
  boli  financované  z rezervného fondu: 
 
  Hlasovanie: Za: 9 poslancov                            proti: 0                           zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 6 
 
Starosta oboznámil poslancov so žiadosťou Základnej školy Štefana Závodníka v Pružine 
o zmenu v rozpočte z tovarov na transfery v sume 5.000,- €. 
  
Zároveň starosta informoval o podanej žiadosti na dofinancovanie osob.  nákladov ZŠ vo 
výške 90.000,- €. 
 
Starosta dal o návrhu zmien rozpočtu  ZŠ Štefana Závodníika v Pružine hlasovať:  
        
Hlasovanie: Za: 9 poslancov                                   proti: 0                           zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 7 
 

 

 
Starosta informoval poslancov o odpredaji  malotraktora a zakúpení novej techniky na 
zimnú údržbu a na kosenie počas leta. Zároveň odporučil odpredaj malotraktora, ktorý bol 
zakúpený v roku 2017 (za 14 000,- €). Navrhnutá cena na odpredaj je 10 000.- € 
a predaný bude  najvyššej ponuke. Malotraktor je na zimnú údržbu nevyhovujúci 
(pripomienky občanov), pre obec je nevýhodné ho vlastniť – vysoké poistky. Príslušentvo 
ku traktoru sa predávať nebude.   
 
Nový traktor by stál cca 25.000  € a financoval by sa z prostriedkov z predaja molotraktora 
a vlastných zdrojov, čo je zahrnuté v rozpočte. 
 
 
Starosta dal o nákupe nového a predaji malotraktora za cenu 10.000,- € najvyššej ponuke 
hlasovať:  
 
Hlasovanie: Za: 9 poslancov                                   proti: 0                           zdržal sa: 0 
 
 
 
K bodu 8/ 

 
 

Starosta informoval poslancov o plánovanej rekonštrukcii strechy a fasády starej hasičskej 
zbrojnice, ktorá by slúžila na parkovanie techniky OÚ. Rekonštrukcia by prebiehala 
v spolupráci s DHZ  Pružina. V súčasnosti obec čaká na vypracovanie  rozpočtu na 
rekonštrukciu strechy a fasády a   podľa rozpočtu by poslanci na budúcom zasadnutí 
obecného zastupiteľstva  rozhodli, či sa bude budova starej hasičskej zbrojnice  
rekonštruovať alebo búrať a postaví sa nová hala.   
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p. Hija doporučil, aby na bránu  do dvora starej hasičskej zbrojnice, kde sa skladuje 
elektroodpad a iné separované zložky odpadu,  bola  umiestnená tabuľa s otváracími 
hodinami. 
 
Starosta dal o jeho návrhu na zámer so starou hasičskou zbojnicovu hlasovať: 
 
Hlasovanie: Za: 9 poslancov                                   proti: 0                           zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 9/ 
 
Starosta informoval poslancov o zvýšení bezpečnosti cestnej premávky v centre obce. Na 
základe opätovnej žiadosti  rozhodlo Okresné riaditeľstvo policajného zboru  SR 
v Považkej Bystrici o znížení rýchlosti v strede obce Pružina na 30 km/hod.v časti obce  
od Michálka po poštu. Dopravné značenie bude  obec hradiť z vlastného rozpočtu.  (8 
dopravných značiek). 
  
Poslanci zobrali  oznam na vedomie. 

 
K bodu 10/ 

 

Starosta predložil poslancom zmeny v rozpočte obce Pružina ku dňu 9.6.2023, podľa 
predloženého návrhu. Zmeny boli poslancom doručené vopred.  Poslanci ku zmenám 
v rozpočte nemali žiadne pripomieky, preto dal starosta o zmenách v rozpočte hlasovať.  

 
Hlasovanie: Za: 9 poslancov                                   proti: 0                           zdržal sa: 0 
 
 
 
K bodu 11/ 
 
Starosta informoval poslancov: 
 

• o žiadosti p. Aleny Belavej, bytom Pružina 1039 a p. Miroslava Michálka, bytom 
Pružina č. 1039 o pridelenie obecného pozemku na parkovanie pri obecných 
bytovkách č.1039 a 1040. 
 
Starosta uviedol, že sa jedná o pozemok približne 10 metrov od hydrantu po 
okrasnú tuju kde si chcú žiadatelia  svojpomocne vybudovať parkovacie miesta pre 
3 autá.  
 

- p.  Roman Hija  uviedol, že parkovanie pri bytovkách je kritické,  je veľa aut a málo     
                              parkovacích miest 
- p.  Ján Ďuriš  uviedol, že obyvatelia bytoviek  už v minulosti riešili parkovanie, kde    
                          chceli pre každý byt jedno parkovacie miesto,  ale už pred pár rokmi  
                          chýbali miesta, teraz je aut viac... 
- p. Dušan Jance  navrhol, aby boli miesta na parkovanie vyznačené a očíslované 
- Ing. Jaroslav Beňadik doporučil riešiť parkovanie v areáli bývalej lesnej správy.             
                                       časť pozemku je vo vlastníctve SPF, doporučuje starostovi 
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napísať list o bezodplatný prevod pozemku na obec a na tomto pozemku vybudovať 
parkovacie miesta pre obyvateľov bytoviek. 
 
Poslanci sa pripojili k návrhu Ing. Beňadika. 

 
Starosta dal o žiadosti p. Aleny Belavej a p. Miroslava Michálka o pridelenie pozemku pri 
bytovkách hlasovať: 
 
 

Hlasovanie: Za: 0 poslancov                            proti:9                           zdržal sa: 0 
 
 

• Starosta predložil poslancom opravené majetkové priznanie za rok 2022   
     (nesprávne uvedený rok nadobudnutia pozemkov 2026 – správne je 2016). 
 
      Poslanci vzali majetkové priznanie starostu na vedomie, bez pripomienok. 
             

• Starosta informoval o stretnutí, ktoré sa uskutočnilo na základe žiadosti občanov  
o úpravu spojov z časti obce Priedhorie. Stretol sa s p. Ďuricom zo SAD Trenčín, 
ktorý ho informoval, že momentálne sa nedajú pridať ani meniť žiadne spoje, 
pretože v súčasnosti prebieha verejné obstarávanie na dodávateľa týchto služieb 
a podľa výsledku sa bude dať o požiadavkach na zmeny  rokovať  až s novým 
dodávateľom. Keď sa bude meniť cestovný poriadok, budú mať občania možnosť 
napísať svoje pripomienky. 

 

• Projekt „Vybudovanie zberného dvora v obci Pružina“. V máji 2023 bola dodaná 
technika, obec podala žiadosť o záverečnú platbu. Projekt bude ukončený. 
 

• Trenčiansky samosprávny kraj Trenčín poskytol dotáciu 700,- € na reklamné 
predmety na výstup na Strážov 
 

• Starosta informoval, že v časti Chmelisko v súčasnosti prebieha predĺženie 
verejného vodovodu podľa projektu. Podľa predbežného rozpočtu obec prispeje 
sumou 7.000.- €. 
 

• Od 3.7.2023 by mala byt otvorená lekáreň na zdravotnom stredisku, v súčasnosti 
sa priestory rekonštruujú. 
 

• Informoval o rekonštrukcii domu smútku, projekty sú pripravené, záleží od financií. 
 

• Chodník na dolnom konci obce, v súčasnosti čakáme na vydanie stavebného 
povolenia. 

 

• Starosta predložil poslancom návrh na odpis nedokončených investícií –    
      jedná sa o projektovú dokumentáciu k protipožiarnej nádrži, nakoľko investícia sa    
      nebude realizovať, územie je v CHKO. Zmarená investícia je vo výške 2.172,55 €. 
 

Starosta dal o návrhu na odpis nedokončenej investície hlasovať: 
 

            Hlasovanie: Za: 9 poslancov                        proti: 0                           zdržal sa: 0 
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K bodu 12 / 
 
Diskusia: 
 

 
-  p. Katarína Špániková sa spýtala starostu na petíciu, ktorá bola doručená     

                na OÚ  v Pružine dňa 11.11.2022  ohľadom vybudovanie výdajne                                                      
                v ZŠ Štefana Závodníka v Pružine. Starosta uviedol, že na OU bola doru-      

                        ručená žiadosť, nie petícia. Obec pripraví odpoveď.  
 
                                               

                                        -   upozornila na zlý stav ciest v obci, na nebezpečnú                                               
                                            jamu pri  odbočke na ihrisko TJ Strážov Pružina,                              
 
                                            Starosta uviedol, že v auguste 2023 by sa mala 
                                             asfaltovať cesta z Bobota na Priedhorie a v budúcom 

                                         v budúcom roku by mal TSK Trenčín rekonštruovať                                                                  
                                         cestu v strede obce (od „Včielky“ po odbočku na  
                                         Predhorie) 
  
                                      -   požiadala starostu o doplnenie hracích prvkov na  
                                          multifunkčné ihrisko pri ZŠ  (napr. pinpongový stôl)  
                                          a na detské ihriská v obci.  
 
                                       -  navrhla, aby starosta  zvolal stretnutie s firmou SOLEMI  
                                          a rokoval o úprave zmluvných podmienok umiestnenia   
                                          fotovoltaických panelov na streche ZŠ Štefana     
                                          Závodníka v Pružine. 
  
                                       -  pozvánky na zasadnutie obecného zastupiteľstva prosí   
                                          zasielať  s predstihom 10 dní. 
 
 

- PharmDr.  Mária Toporová -  upozornila, že neónka na Priedhorí v časti Horné   
                                                   močiare  už dlho nesvieti. Starosta  má vedomosť  
                                                   o tejto závade, je zapísaná v písanke závad na    
                                                   verejnom osvetlení, ktorá sa nachádza na OU. 
                                                   Oprava je plánovaná,  žiarovku  vymenia.  

                                           - autobusová čakáreň na Priedhorí, podľa vyjadrenia   
                                             starostu sa začne s výstavbou v  nasledujúcich   
                                             mesiacoch,  
                                          -  spýtala sa na zloženie komisií pri OÚ – starosta   
                                              uviedol, že nikto žiadne mená nepredložil, požiadal      

                                                    predsedov komisií, aby na najbližie zasadnutie OZ     
                                                    doplnili mená  členov komisií. 
                                                -   pozvala prítomných  na sv. omšu pri soche sv. Jána   
                                                    Nepomuckého na Priedhorí, ktorá sa uskutční   
                                                    v nedeľu  25.6.2023 o 11,00 hod. 

 
  

p.  Vladimír. Kostelanský – uviedol, že na stránke obce sa nedajú otvoriť prílohy, 
                                            starosta to preverí 
                                          - spýtal sa starostu, kedy bude mať verejné stretnutie   
                                            s občanmi – starosta odpovedal, že v lete plánuje   
                                            stretnutie s občanmi spojené s prednáškou 
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                                              ohľadom separácie odpadov a aj stretnutie s občanmi. 
                                           -  upozornil na nepokosené pozemky. 
 
-   p. Milada Nemcová – spýtala sa na vybudovanie verejného vodovodu v časti     
                                         obce Hôrky, Starosta predložil žiadosti, ktoré boli   
                                         v minulosti  zaslané na Považskú vodárenskú spoločnosť,   

a.s. , Považská Bystrica a bola doručená odpoveď,  
že žiadosť  evidujú. 

 
                                       - spýtala sa na vývoz žúmp, upozornila, že domácnosti    
                                         vypúšťajú žumpy do potoka.Starosta uviedol, že túto   
                                         skutočnosť je potrebné ohlásiť na Okresný úrad, odbor   
                                         životného prostredia, Považská Bystrica. 

 
 

K bodu 13   
 
 
Predseda návrhovej komisie Ing. Beňadik predložil návrh na uznesenie a starosta dal  
o tomto návrhu hlasovať. 
 
 
Hlasovanie: Za:9 poslancov                                   proti: 0                           zdržal sa: 0 

 
 

 
V závere starosta obce poďakoval prítomným za účasť a za spoluprácu a ukončil  
zasadnutie obecného zastupiteľstva.  

 
 

 
 
    

 
 
 
  
                                                                                    Michal Ušiak  
                                                                                    starosta obce  
  
 
  
  Zapísala: Mikulová 
 

 
Podpisy overovateľov  zápisnice:  p. František Gálik          ...................................... 

 
                                                  p. Pavol Priedhorský       ..................................... 
                                  

 


